

輔導科 108 年度 6 月份教化藝文活動看板

The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activity in

June, 2019

1. 「縱橫職場-求職一把罩」系列活動

The Speech: The Tips to Find A Job

6 月 13 日下午，財團法人臺灣更生保護會新北分會於中正堂舉辦「縱橫職場-求職一把罩」系列活動，由輔導科長主持，調心班、社一班共 93 名收容人參加。

In the afternoon of June 13, the New Taipei Branch of Taiwan Aftercare Association held the speech about the tips to find a job, which was hosted by Section Chief of Guidance and Assistance. There are 93 inmates from the adaptation and psychological guidance phase as well as the social adjustment phase attending the activity.

相關照片



相關照片





2. 六月份文康競賽~『投籃高手趣味競賽』

Art and Cultural Competition in June: “Shot Carnival Game”

6月14日下午舉辦六月份文康競賽~『投籃高手趣味競賽』，共計有48名收容人參加，經比賽後第一名為合作社，第二名為義二班，第三名為平一班。

In the afternoon of June 14, the center held the art and cultural competition in June: “Shot Carnival Game”. There are 48 inmates attending the game. The result is as follows: the first place the cooperation unit, the second Yi 2 Class and the third Ping 1 Class.

相關照片



相關照片





3. 溫馨滿人間愛心義演

Charity Performance with Love by Taichung Buddhist Lotus Society

6月21日下午，本所與財團法人台中市佛教蓮社共同舉辦「溫馨滿人間愛心義演」，活動由所長主持，來賓共41名，由一教區、仁舍及醫療班收容人共323名參加。

In the afternoon of June 21, Taichung Buddhist Lotus Society held the charity performance with love in our center. The activity was hosted by the superintendent and there are 41 guests and 323 inmates from Rehabilitation Section 1, Ren Ward and HIV Class.

相關照片



相關照片



